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In dit nummer: 

Raadsjournaal 20 oktober 2017 
Het Raadsjournaal is een tweewekelijks informatiebulletin van de  

gemeente Buren. Het is bestemd voor burger– en raadsleden. Het 

Raadsjournaal geeft onder andere inhoud aan de actieve informatieplicht 

van het college van B&W. 

Jaargang 13 

Nummer 20 

Archiefstukken kunnen worden ingezien bij 

de ambtenaar die vakinhoudelijk verant-

woordelijk is. De vakambtenaar vraagt de 

stukken op bij team DIV. Team DIV ver-

strekt de  dossiers/informatie aan de 

vakambtenaar. Team DIV verstrekt  niet 

rechtstreeks informatie aan een burger of 

bedrijf. 

 

De opgevraagde stukken voor de heer Van 

Hees werden niet gevonden. Dit blijkt te 

zijn veroorzaakt doordat voor het perceel 

van de heer Van Hees verschillende naam- 

aanduidingen zijn gebruikt (Meentsestraat 2, 

Zoelen, De Meentstraat Zoelen, Akker-

straat 2, Buren). Op alle adressen is ge-

zocht maar geen informatie gevonden. De 

bouwvergunning die de heer Van Hees zelf 

heeft gevonden bij het Regionaal Archief is 

afgegeven voor een schuur Meentsestraat 

ongenummerd. 

 

Inhoudelijk wordt de problematiek van de 

heer Van Hees binnenkort integraal be-

sproken met alle betrokkenen. Met de heer 

Van Hees gaan we nog een afspraak plan-

nen. Deze afspraak vindt vermoedelijk in 

november plaats. 

Beantwoording raadsvragen en toezeggingen college voorbespreking 10 oktober 

Inzien van archiefstukken 

Beantwoording raadsvragen en toezeggingen college voorbespreking 10 oktober 

Toelichting zienswijze Werkzaak 

Bij de voorbespreking van de zienswijze 

Werkzaak Rivierenland op 10 oktober zeg-

de het college toe om twee vragen schrifte-

lijk te beantwoorden. Hierbij leest u de 

beantwoording. 

Is er informatie over de wijze waarop 

het geld in het Innovatiefonds is ge-

oormerkt? 

De Werkzaak vraagt om een innovatie-

fonds om werkgelegenheidsprojecten te  

financieren. Het Europees Sociaal Fonds (ESF) verstrekt 

subsidies voor werkgelegenheidsprojecten. Om bijvoor-

beeld in aanmerking te komen voor een ESF subsidie 

moet (vaak) vooraf worden geïnvesteerd door de aanvra-

ger(s). Nu heeft Werkzaak daarvoor geen geld. Als de 

meerderheid van de deelnemers Werkzaak instemt met 

een innovatiefonds, wordt dit een bestemmingsreserve. 

Daarmee krijgt het Innovatiefonds een oormerk en 

wordt het eigen vermogen van Werkzaak.   

  

Heeft Werkzaak een plan van aanpak om het ho-

ge ziekteverzuim onder doelgroepmedewerkers 

terug te dringen?   

In de bestuursrapportage van mei 2017 staat dat het ziek-

teverzuim onder doelgroepmedewerkers 15% bedraagt. 

Dit lijkt hoog, maar komt overeen met het landelijk ge-

middelde. Medewerkers (met lichamelijke en/of psychi-

sche beperkingen) die werken in een beschermde werk-

omgeving zijn vaker en langduriger ziek dan andere werk-

nemers. Werkzaak heeft een plan van aanpak om het 

ziekteverzuim onder doelgroepmedewerkers terug te 

dringen. De doelstelling is om het ziekteverzuim onder 

deze groep over 2017 terug te dringen naar 12%. 
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Beantwoording raadsvragen en toezeggingen college voorbespreking 10 oktober 

Toelichting exploitatie Brede School Maurik 

Op 10 oktober is in de voorbespreking van de raad de 

oprichting van en de deelneming in een stichting Brede 

School Maurik behandeld. Tijdens deze bespreking zegde 

het college toe de raad de onderbouwing van het exploi-

tatietekort te verstrekken. Bijgaand treft u de raming aan 

van de gemiddelde exploitatie van de Brede School Mau-

rik over de komende 20 jaar.  

 

Bij de uitwerking van de financiële exploitatie is uitgegaan 

van de volgende aannames en uitgangspunten: 

 de schoolbesturen geven geen lokalen terug; 

 de inkomsten blijven gelijk (er is wel rekening gehou-

den met 2 jaar leegstand van oppervlakte SKLM ge-

durende de 20  jaar); 

 de indexering is 1% met uitzondering van de rijksbij-

drage. Deze is 0,2%; 

 de kosten zijn inclusief BTW; 

 geen wetswijzigingen; 

 geen nieuwe gebruiker(s); 

 samenwerken; 

 geen overmacht; 

 in de exploitatie zijn wel de kosten van schoonmaak 

binnen de scholen en de afvalverwerking van de scho-

len etc. opgenomen. Deze zijn niet meegenomen 

voor SKLM. De exploitatiekosten zullen dus per m2 

hoger zijn; 

 de schoolbesturen zijn bereid 1.000 euro per groep 

per jaar aan de stichting te geven. CPOB heeft 10 

groepen en BB heeft 6 groepen. Deze bedragen zijn 

niet verwerkt in onderstaande overzicht; 

 prijspeil mei 2017. 

Raming inkomsten  Gemiddeld  

Totaal th. bruto huuropbrengsten + rijksbijdrage 

(exclusief € 1.000 per groep van de scholen)  
209.514  

Totaal financiële leegstand   -6.070  

Tot. Huurvrije periode/korting  -410  

Bijdrage investering warmtepomp  9.310  

Totaal exploitatieopbrengst  212.344  

  

Raming uitgaven  Gemiddeld  

Belastingen en premies  34.082  

Onderhoudskosten  199.449  

Totaal verhuurkosten en marketingkosten  3.375  

Managementvergoeding  30.579  

Totaal Investering gebouw + rentelast  216.639  

Totale kosten  484.123  

  

Totaal gebouwexploitatie  -271.779  

  

Totaal gebouwexploitatie min investering gebouw 

+ rentelast  
-64.450  
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Inzet graskarpers Lingemeer 

De watergangen op het park Lingemeer hebben een be-

perkte waterdiepte. Bewoners van het Lingemeer klagen 

daardoor over de bevaarbaarheid van de watergangen. 

De beperkte bevaarbaarheid wordt nog verder belem-

merd door plantengroei. Op 19 september vroeg u naar 

de mogelijkheid tot het uitzetten van graskarpers, omdat 

die vis grote hoeveelheden waterplanten eet.  

 

Dat klinkt aantrekkelijk! Het uitzetten van graskaspers is 

echter niet zondermeer toegestaan. Want de graskarper 

is een exotische vis. De soort komt niet van nature in 

Nederland voor. 

 

Deskundigen raden het uitzetten van de graskarper sterk 

af en dringen aan op een verbod. Want exoten kunnen 

het natuurlijke evenwicht van de inheemse soorten sterk 

verstoren. 

Daarnaast is er een zwaarwegend praktisch argument. Er 

is namelijk een grote kans dat de hoeveelheid waterplan-

ten weliswaar sterk vermindert, maar dat er algen voor 

terugkomen. Het oplossen van het probleem veroorzaakt 

dan een ander probleem. Het water wordt dan groen en 

ondoorzichtig. Met een grote kans dat er blauwalgen ont-

staan, ofwel een volksgezondheidsrisico. Deze ervaring 

hadden waterbeheerders die enkele decennia geleden de 

proef op de som namen. 

 

In Veenendaal loopt momenteel opnieuw een pilot met 

graskarpers. Dit is opgestart vanwege druk vanuit de in-

woners, ondersteund door de hengelsportvereniging. 

Over anderhalf jaar gaat men evalueren. Nu wordt opge-

merkt dat: 

 het water troebeler wordt; 

 de kosten van de pilot beduidend hoger zijn dan in 

dezelfde periode tijdelijk extra te maaien. 

 

We raden af om op dit moment deze oplossingsrichting 

voor het beheer in te slaan. Een aanpak om tot een gro-

tere waterdiepte te komen lijkt verstandiger. Hierover 

zijn we met de Belangenvereniging Villapark Lingemeer in 

gesprek.  

Kunstwerk school Erichem 

Met de start van dit schooljaar is de school in Erichem 

gefuseerd met de school in Kerk-Avezaath. De fusie-

school heet “De Blinker” en die school staat in Kerk-

Avezaath. Bij de voormalige school in Erichem staat een 

kunstwerk van kinderen die in bokspringhouding staan. 

Uit de raad kwam de vraag hoe nu om te gaan met dit 

kunstwerk. 

 

De gemeente is eigenaar van het kunstwerk. Als we de 

school verkopen, dan ligt het voor de hand dat het kunst-

werk daar weg moet. De staat van onderhoud van het 

kunstwerk is zeer slecht. Het kunstwerk is gemaakt van 

multiplex en dat heeft in ons klimaat nu eenmaal niet het 

eeuwige leven. In deze staat overleeft het kunstwerk ver-

plaatsing niet. Het kunstwerk afbreken is dan ook een 

reële optie.  

 

Omdat we dat niet zomaar willen doen, hebben we eerst 

contact opgenomen met de kunstenares, mevrouw Krol. 

We hebben haar de situatie uitgelegd en zij begreep het 

standpunt van de gemeente. 

 

Zij vertelde dat ze met inwoners van Erichem aan het 

bekijken is of het kunstwerk gered én elders geplaatst 

kan worden. Daarover heeft zij half november een ge-

sprek met de burgemeester (in zijn rol als portefeuille-

houder kunst en cultuur). 

 

Naar aanleiding van de uitkomst van dat gesprek bepalen 

wij wat er met het kunstwerk gaat gebeuren. Uiteraard 

houden wij u hiervan op de hoogte via het Raadsjournaal. 

Onthulling nieuwe kunstwerk OBS De Blinker 



 4 

Op 3 oktober vond een werkbijeenkomst “Als iedere euro 

telt” plaats over preventie van schuldenproblematiek. 

Deze werkbijeenkomst was voor professionals en vrijwil-

ligers die te maken hebben met financiële problemen en 

schulden in hun contacten met inwoners. Financiële pro-

blemen hebben vaak een grote impact op iemands leven: 

op gezondheid, welbevinden én relaties binnen en buiten 

het gezin. Het voorkomen hiervan is daarom van groot 

belang. Deze werkbijeenkomst maakt deel uit van het 

Jaarplan Wmo - Jeugd 2017.  

 

Ervaringsdeskundige uit Buren aan het woord 

We startten de bijeenkomst met een verhaal van een 33- 

jarige ervaringsdeskundige uit onze gemeente. Deze ver-

telde openhartig hoe hij na zijn 18e in de schulden raakte, 

hoe hij uiteindelijk de weg naar de hulpverlening vond, 

wat hem vooral hielp en wat zijn tips aan professionals 

zijn.  

 

Thematafels  

 De deelnemers gingen aan de slag met vier thema’s: 

‘signalering’, ‘ondersteuning door professionals’, 

‘ondersteuning door vrijwilligers’ en ‘regelingen en voor-

zieningen’.  

 

Aan de thematafel over signaleren kregen de deelnemers 

informatie en tips over hoe ze de schuldenproblematiek 

kunnen herkennen.  

Aan de hand van voorbeelden kregen ze vervolgens hand-

vatten hoe ze verschillende signalen kunnen bespreken en 

wat daarbij belangrijk is.  

  

Veel belangstelling ging uit naar de thematafel over het  

gebiedsteam Stib en schuldhulpverlening van de gemeente 

Buren. Een maatschappelijk werker en een schuldhulpver-

lener gaven uitleg over wat Stib bij financiële problemen 

kan betekenen, wanneer de inwoner zich het beste bij 

schuldhulpverlening kan melden en hoe deze twee sa-

menwerken.  

 

Ook de thematafel over verschillende regelingen en 

voorzieningen voor inwoners met een minimuminkomen 

trok veel belangstelling. Aan deze tafel ging het gesprek 

vooral over de participatieregelingen. De nieuwe regeling 

‘Kansen voor kinderen’ (door Jeugd Sportfonds, Jeugd Cul-

tuurfonds en Stichting Leergeld) werd enthousiast be-

sproken. Verder ging het gesprek over de onbekendheid 

van de regelingen. Aan de gemeente werd meegegeven 

om de participatieregelingen breed te delen met de inwo-

ners. 

 

Welzijn Rivierstroom verzorgde de thematafel over on-

dersteuning door vrijwilligers. Aan deze tafel ging het 

vooral over wanneer je vrijwilligers van de Thuisadmi-

nistratie kunt inzetten, wat deze vrijwilligers precies doen 

en hoe het in zijn werk gaat qua aanmelding en werkwij-

ze.  

  

Netwerken en informatie  

Bij de bijeenkomst waren circa 50 professionals en vrij-

willigers aanwezig vanuit verschillende kerken, welzijnsor-

ganisaties en instellingen. Op de vraag wat de aanwezigen 

aansprak aan deze werkbijeenkomst was het meest voor-

komend antwoord: de kwaliteit van de aangeboden infor-

matie én de mogelijkheid tot netwerken.  

 

Schulden is één van de relevante thema’s om met onze 

partners in gesprek te zijn. Maar er zijn nog meer onder-

werpen waar we veel raakvlakken zien. Daarom geven 

we in 2018 door middel van een ‘trendoverleg’ een ver-

volg aan deze bijeenkomst. Concrete thema’s en 

(vergader)data bepalen we op een later moment.  

Werkbijeenkomst 

“Als elke euro telt” 

Heffingsverordeningen verschoven naar december 

Meestal bieden we de heffingsverordeningen aan voor de 

raadsvergadering van november. Door omstandigheden 

lukt dat dit jaar niet. Voor de verordeningen is dat geen 

probleem. We moeten ze publiceren voor 1-1-2018, 

daarvoor is na de raad van 19 december nog tijd genoeg.  

En we kunnen nu de raadsbesluiten over belastingen en 

leges  bij de vaststelling van de begroting 2018 goed ver-

werken in de verordeningen. 
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Een verschil van ruim 10 procent 
Door het economisch herstel daalt de werkloosheid al-

weer enige tijd. Maar het aantal bijstandsuitkeringen in 

Nederland blijft stijgen. Voor een groot deel gaat het om 

mensen die asiel vroegen en een verblijfsvergunning kre-

gen. Maar ook komen er steeds meer ouderen in de bij-

stand van wie de werkloosheidsuitkering is afgelopen. En 

mensen die beperkt arbeidsgeschikt zijn, kunnen geen 

beroep meer doen op de Wet sociale werkvoorziening 

(WSW) of de Wet arbeidsongeschiktheidsvoorziening 

jonggehandicapten (Wajong). In plaats daarvan vragen zij 

nu een bijstandsuitkering aan.  

 

Ook in Buren steeg daardoor het aantal bijstandsuitkerin-

gen. In mei besloot de raad om extra geld beschikbaar te 

stellen voor (onder andere) de uitvoering van de bijstand. 

En met resultaat.  

 

Het lijkt erop dat Buren in 2017 afwijkt van de landelijke 

trend (en die in Rivierenland). In plaats van een stijging, 

zien we nu een daling van het  aantal bijstandsuitkeringen 

met ruim 10 procent bij gemeente Buren.  

 

Hieronder een overzicht van het aantal lopende bij-

standsuitkeringen.  

 01-01-2017  01-04-2017  01-07-2017  01-10-2017  

Participatiewet  223  218 210 201 

IOAW 
(50+ en werkloos) 

24  24 22 21 

IOAZ 
(oudere zelfstandig 

ondernemers) 

6 5 5 4 

Bbz 
(bijstand zelfstan-

digen) 

1 2 2 2 

Totaal  254 249 239 228 


